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E-bikefabrikant Stella moet reorganiseren. De onderneming uit Nunspeet zit opgescheept met hoge voorraden
terwijl de vraag naar elektrische fietsen afneemt. De aandeelhouders hebben 8 miljoen euro bijgestort om een
liquiditeitstekort te voorkomen.

Dat blijkt uit een toelichting bij de jaarrekening over 2021, waar het FD als eerste over berichtte. Dat jaar werd
nog wel met een winst van 2,4 miljoen euro afgesloten, terwijl de omzet terugliep van 121 naar 107 miljoen
euro. De bankschuld steeg van ruim 7 naar bijna 35,5 miljoen euro.

In coronatijd liep de vraag naar e-bikes flink op, maar Stella kampte net als veel andere bedrijven met
toeleveringsproblemen. Om die problemen het hoofd te bieden, bouwde Stella in 2022 grote voorraden aan
fietsen en onderdelen op. Doordat consumenten behoudender werden met het doen van grote uitgaven, zag
Stella zich genoodzaakt fietsen met flinke kortingen te verkopen.

Stella meldt in de toelichting dat het met banken in gesprek is over kredietfaciliteiten. Daarnaast komt het met
een actieplan, waarbij onder meer 'de overhead gereduceerd zal worden'. "Mede door nadere automatisering
kunnen afdelingen samengevoegd worden." Bij Stella werken zo'n 600 mensen. Het is niet bekend hoeveel
banen er worden geschrapt. "Er wordt op dit moment aan de herstructureringsplannen gewerkt", meldt een
woordvoerder aan RetailTrends.

https://fd.nl/bedrijfsleven/1464911/na-coronahausse-moet-e-bikeverkoper-stella-stunten-en-organisatie-op-de-schop-nemen


Verder kondigt Stella aan dat klanten voor bepaalde diensten die nu nog gratis zijn, zullen moeten gaan
betalen. De leiding van het bedrijf zal worden aangevuld 'met nieuwe kennis en deskundigheid'. Ook over deze
onderdelen kan de woordvoerder om dezelfde reden nog niets zeggen.
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